
Title (en)
Method for making rods or tubes having a constant profile of fibre reinforced material.

Title (de)
Verfahren zur Herstellung von Stäben oder Rohren konstanten Profils aus Faserverbundwerkstoffen.

Title (fr)
Procédé de fabrication de barres ou tubes avec un profil invariable en matière renforcée de fibres.

Publication
EP 0000734 A1 19790221 (DE)

Application
EP 78100512 A 19780726

Priority
DE 2735538 A 19770806

Abstract (en)
[origin: EP0000734B1] 1. A process for the production of profiles from composite fibrous materials, wherein strands of fibrous materials continuously
impregnated with liquid reaction resins are wrapped or braided immediately after impregnation or in the vicinity of a prehardening zone with drawn
and/or preoriented and/or textured fibres or monofils and are hardened in a following hardening zone, characterised in that the fibres or monofils
consist of polyamides, thermoplastic polyesters, polycarbonates, polyacrylonitrile, modacrylics, polyolefins, polyvinyl chloride, polytetrafluoro-
ethylene, cellulose, regenerated cellulose, cellulose esters, polyvinyl alcohol or polyurethane.

Abstract (de)
Verfahren zur Herstellung von Profilen aus Faser - Verbundwerkstoffen, dadurch gekennzeichnet, daß kontinuierlich mit flüssigen Reaktionsharzen
imprägnierte Stränge aus Faserwerkstoffen unmittelbar nach der Imprägnierung oder im Bereich einer Vorhärtungsstrecke mit verstreckten und/
oder vororientierten und/oder texturierten organischen Fasern oder Monofilen oder Gemischen aus organischen und anorganischen Fasern oder
Monofilen umwickelt oder umflochten und in einer nachfolgenden Härtungsstrecke ausgehärtet werden.
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